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   Protokół Nr XL/13 
z XL sesji Rady Miejskiej 

odbytej w dniu 31 stycznia 2013 r. 
 

       Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Artur Pokora o godz. 1530 w sali konferencyjnej Ratusza, 
na Placu Wolności 1 w Bystrzycy Kłodzkiej otworzył obrady czterdziestej sesji Rady Miejskiej.        
 
Powitał serdecznie wszystkich radnych, Zastępcę Burmistrza, zaproszonych gości.   
Zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych, co wobec 
ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał.  

Lista obecności - stanowią załącznik Nr 1 
Przewodniczący Rady poinformował, że przed rozpoczęciem realizacji obrad, odbędzie się krótki 
wystąp artystyczny dzieci ze Szkoły nr 2 „Jasełka”. 
  
Podczas głosowania na tej sesji podniesione ręce liczone będą przez Wiceprzewodniczącego 
Rady – radnego Leszka Stróża.  
  
Proponowany porządek dzienny obrad przesłany radnym przedstawiał się  następująco:  
1.  Otwarcie obrad. 

2.  Powołanie sekretarza sesji. 

3.  Zatwierdzenie protokołów z sesji rady. 

4.  Podjęcie uchwał w sprawach: 
     1/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej; 
     2/ zmian w budżecie gminy w roku 2013; 
     3/ udzielenia dotacji podmiotowej dla zakładu budżetowego; 
     4/ zmiany uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy  
         Bystrzyca Kłodzka; 
     5/ wzoru deklaracji o wysokości opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej  
         przez właściciela nieruchomości; 
     6/ powierzenia Zakładowi Usług Komunalnych w Bystrzycy Kłodzkiej obowiązkowego zadania  
         własnego gminy z zakresu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Bystrzyca  
         Kłodzka; 
     7/ upoważnienia Zarządu Spółki Zakładu Usług Komunalnych w Bystrzycy Kłodzkiej do  
         załatwiania spraw z zakresu administracji publicznej 
     8/ wyrażenia zgody na zbycie samodzielnego lokalu użytkowego nr 4 położonego w Bystrzycy  
         Kłodzkiej przy ul. Rycerskiej 5; 
     9/ wyrażenia zgody na zbycie samodzielnego lokalu użytkowego nr 3 położonego w Bystrzycy  
         Kłodzkiej przy ul. Rycerskiej 6; 
   10/ zarządzenia wyborów sołtysa w sołectwie Młoty oraz wyborów uzupełniających do Rady  
         Sołeckiej; 
   11/ planów pracy komisji stałych i planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2013; 
5.  Informacje Burmistrza. 
6.  Zapytania radnych. 
7.  Informacje Przewodniczącego Rady. 

  8.  Sprawy różne i wolne wnioski. 
  9.  Zamknięcie obrad. 
 

Na zapytanie Przewodniczącego, czy są zmiany do porządku obrad, Burmistrz zgłosiła 
następujące zmiany: 
1/ dodać w punkcie 4 jako ppkt 1 projekt uchwały w sprawie zmiany wykazu wydatków, które nie 
wygasają wraz z upływem roku budżetowego 2012;  
2/ dodać w punkcie 4 jako ostatni projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
rozwiązania Straży Miejskiej;  
3/ wykreślić z porządku obrad projekt uchwały nr 8 tj. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
samodzielnego lokalu użytkowego nr 4 położonego w Bystrzycy Kłodzkiej przy ul. Rycerskiej 5 –            
z uwagi na wniosek komisji mówiący  o tym aby odbyła się wizja lokalna; 
4/ aby wykreślić z porządku obrad projekt uchwały nr 9 tj. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
samodzielnego lokalu użytkowego nr 3 położonego w Bystrzycy Kłodzkiej przy ul. Rycerskiej 6 -           
z uwagi na wniosek komisji mówiący  o tym aby odbyła się wizja lokalna; 
5/ dodać projekt uchwały w sprawie powołania p. Moniki Patynko na stanowisko zastępcy 
kierownika Urzędu Stanu Cywilnego, aby była możliwość podpisywania chociażby aktów zgonu.      
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Przewodniczący poddał pod głosowanie zgłoszone zmiany. 
Głosowanie nad 1. wnioskiem:  Rada w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym, 14 głosami 
za jednogłośnie wniosek przyjęła. 
Głosowanie nad 2. wnioskiem:  Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami 
za jednogłośnie wniosek przyjęła. 
Głosowanie nad 3. wnioskiem:  Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami 
za jednogłośnie wniosek przyjęła. 
Głosowanie nad 4. wnioskiem:  Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami 
za jednogłośnie wniosek przyjęła. 
Głosowanie nad 5. wnioskiem:  Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami 
za jednogłośnie wniosek przyjęła. 
 
Wobec powyższego porządek obrad przedstawiał się następująco: 
1.  Otwarcie obrad. 

2.  Powołanie sekretarza sesji. 

3.  Zatwierdzenie protokołów z sesji rady. 

4.  Podjęcie uchwał w sprawach: 
     1/ zmiany wykazu wydatków, które nie wygasają wraz z upływem roku budżetowego 2012;  
     2/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej; 
     3/ zmian w budżecie gminy w roku 2013; 
     4/ udzielenia dotacji podmiotowej dla zakładu budżetowego; 
     5/ zmiany uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy  
         Bystrzyca Kłodzka; 
     6/ wzoru deklaracji o wysokości opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej  
         przez właściciela nieruchomości; 
     7/ powierzenia Zakładowi Usług Komunalnych w Bystrzycy Kłodzkiej obowiązkowego zadania  
         własnego gminy z zakresu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Bystrzyca  
         Kłodzka; 
     8/ upoważnienia Zarządu Spółki Zakładu Usług Komunalnych w Bystrzycy Kłodzkiej do  
         załatwiania spraw z zakresu administracji publicznej 
     9/ zarządzenia wyborów sołtysa w sołectwie Młoty oraz wyborów uzupełniających do Rady  
         Sołeckiej; 
   10/ planów pracy komisji stałych i planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2013; 
   11/ zmiany uchwały w sprawie rozwiązania Straży Miejskiej.   
5.  Informacje Burmistrza. 
6.  Zapytania radnych. 
7.  Informacje Przewodniczącego Rady. 

  8.  Sprawy różne i wolne wnioski. 
  9.  Zamknięcie obrad. 

 

Ad 2. Powołanie sekretarza sesji  
Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji punktu – „Powołanie sekretarza sesji”                                 
i zaproponował, aby funkcję sekretarza pełniła Wiceprzewodnicząca Rady – Irena Stawiarska. 
W związku z tym, że nie było uwag, Przewodniczący poddał pod głosowanie propozycję. 
Za wyborem sekretarza sesji w osobie radnej Ireny Stawiarskiej w głosowaniu wzięło udział                            
15 radnych, za oddano 15 głosów, jednogłośnie.    
Przewodniczący przypomniał również, że wnioski sekretarzowi sesji zgłaszane powinny             
być na piśmie.  
 
Ad 3.  Zatwierdzenie protokołów  
Przewodniczący Rady zaproponował przyjęcie protokołu z XXXIX sesji odbytej w dniu 28 grudnia 
2012 r.   
Mieczysław Kamiński – poinformował, że: 
1/ na stronie 3 przy podjęciu uchwały w sprawie wydatków niewygasających brak jest zapisu 
polemiki jaką odbył z Panią Skarbnik, 
2/ na str 8 – brak zapisów mówiących o uwzględnieniu  stawek za m-c za sprzedaż ze stanowiska 
handlowego o pow. 9 m2 i 18 m2 na artykuły pozostałe. Należy wyraźnie określić, że występuje 
ulga, zniżka płacąc z góry za miesiąc.  
Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad przyjęciem protokołu                
z XXXIX sesji Rady Miejskiej. 
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie przyjęła 
protokół. 
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Ad. 4. Podjęcie uchwał w sprawach. 
1/ Przewodniczący Rady - przystąpił do realizacji punktu „Podjęcie uchwał” i przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają 
wraz z upływem roku budżetowego 2012. 
Burmistrz poinformowała, że na komisji szczegółowo analizowano ten temat.  Zmiana wykazu 
wydatków niewygasających jest spowodowana nową wykładnią art. 263 ust. 3 pkt 2 ustawy                      
o finansach publicznych oraz art. 1 ust. 4 ustawy o funduszu sołeckim. Zgodnie z nową wykładnią 
wydatek może być niewygasający gdy w wyniku postępowania o udzielenie zamówienia 
publicznego wyłoniono wykonawcę. 
Odnośnie wydatków realizowanych w ramach funduszu sołeckiego przyjęto, że muszą być kasowo 
zrealizowane do końca roku budżetowego i nie ma do nich zastosowania art. 263 ust. 2 ustawy               
o finansach publicznych. 
W związku z powyższym ustala się wydatki niewygasające z upływem 2012 roku w kwocie 
382 236 złotych. 

Ewa Matys – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - poinformowała, że Komisja na 

posiedzeniu w dniu 30 stycznia 2013 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w 
sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają wraz z upływem roku budżetowego 2012. 
Mieczysław Kamiński – mówi, że ta uchwała świadczy o tym, czy władze gminy gospodarzą się 
dobrze czy źle. Jeżeli ta uchwała zawierałaby ileś milionów wydatków niewygasających, 
znaczyłoby, że władze nie wykonały szeregu zadań. W naszym wypadku, pierwsza uchwała, która 
była proponowana dotyczyła kwoty 2 859 000 zł, później po poprawce i zapłaceniu za ulicę 
Kościelną – 1 246 352 zł, a teraz jeszcze po opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej nasza 
uchwała wygląda przyzwoicie. Razem wydatków niewygasających mamy 382 236 zł – czyli 
prawidłowo.  
  
Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.                     
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie podjęła:  
 

Uchwałę Nr XL/401/13 
w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają  

wraz z upływem roku budżetowego 2012 
  - stanowiący załącznik nr 2 

 
2/ Przewodniczący Rady - przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej. 
Burmistrz poinformowała, że zgodnie z art. 229 ustawy o finansach publicznych wartości przyjęte 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej i budżecie jednostki samorządu terytorialnego powinny być 
zgodne co najmniej w zakresie wyniku budżetu i związanych z nim kwot przychodów i rozchodów 
oraz długu jednostki samorządu terytorialnego. 
Zmiany wprowadzane uchwałą w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok powoduje 
konieczność wprowadzenia zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Bystrzyca Kłodzka. Zmiany te sprowadzają się do dokonania korekt w zakresie wartości dochodów 
i wydatków budżetu roku 2013. 
Wartości zmian zawartych w w/w akcie prawnym zostały przedstawione w poniższej tabeli: 
 
 

L.p. 
 
Kategoria budżetowa 

Plan na 
01.01.2013 r. 

Plan na 
31.01.2013 r. 

 
Zmiana 

1. Dochody ogółem 52 293 031,00 54 180 031,00 1 887 000,00 

2. Dochody bieżące 46 104 804,00 47 976 804,00 1 872 000,00 

3. Dochody majątkowe 6 188 227,00 6 203 227,00 15 000,00 

   4. Wydatki ogółem 49 001 597,00 50 888 597,00 1 887 000,00 

5. Wydatki bieżące 41 038 956,00 42 861 737,00 1 822 781,00 

6. Wydatki majątkowe 7 962 641,00 8 026 860,00 64 219,00 

7. Wynik budżetu 3 291434,00 3 291 434,00 0,00 

8. Przychody 101 000,00 101 000,00 0,00 

9. Rozchody 3 392 434,00 3 392 434,00 0,00 

10. Wynik finansowy budżetu 0,00 0,00 0,00 
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Zmiany w wykazie realizowanych przedsięwzięć są wynikiem wprowadzenia nowych zadań do 
realizacji w latach 2013 -2014 tj.: 

1. „Modernizacja budynku Szkoły Podstawowej nr 1 w Bystrzycy Kłodzkiej przy ul. 
Wojska Polskiego 8 - kwota 653 000,00 zł., 

2. Przebudowa Sali widowiskowej w Miejsko Gminnym Ośrodku Kultury w Bystrzycy 
Kłodzkiej przy ul. Wojska Polskiego 20 oraz zakup niezbędnego wyposażenia sali-
kwota 2 725 000,00 zł. 

Ewa Matys – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - poinformowała, że Komisja na 
posiedzeniu w dniu 30 stycznia 2013 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej     
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej.    
Mieczysław Kamiński – poinformował, że nie należy zapomnieć o kwocie 1 872 000 zł – jest to 
kwota za dochody za wywóz śmieci i wydatki z tym związane. Kwota ta powiększa budżet po 
stronie dochodów i wydatków, a oprócz tego są tu dwa zadania finansowane z tzw. wolnych 
środków z przychodów w kwocie 864 116 zł. 
   
Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.                     
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie podjęła:  
 

Uchwałę Nr XL/402/13 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej   

  - stanowiący załącznik nr 2 
 
3/ Przewodniczący Rady – przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy w roku 2013. 
Burmistrz poinformowała, że w nawiązaniu do dwóch poprzednich uchwał już wiele zostało 
omówione, gdyż wprowadzamy do budżetu kwotę z tzw. wpływów z opłat z tytułu gospodarki 
śmieciowej, pojawiają się także dwa dodatkowe zadania.  Dodała, że nadal dochody bieżące są 
wyższe od wydatków bieżących o ponad 5 mln zł, po czym omówiła proponowane zmiany w 
oparciu o przedłożony projekt uchwały.  
Ewa Matys – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - poinformowała, że Komisja na 
posiedzeniu w dniu 30 stycznia 2013 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej     
w sprawie zmian w budżecie gminy w roku 2012.   
Mieczysław Kamiński – poinformował, że kwota 1 872 0000 po stronie dochodów i wydatków jest 
pod dużym znakiem zapytania. Nie wiemy dokładnie, jaką kwotę uzyskamy z gospodarki odpadami 
i jakie koszty poniesiemy w związku z tym. Być może kwotę tą będziemy musieli w przyszłości 
zmieniać.   
Burmistrz – mówi, że przychyla się do wypowiedzi radnego. Jest to kwota trochę z sufitu, trochę z 
wróżenia z fusów gdyż nie mamy możliwości na tą chwilę dokładnego policzenia. 
  
Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.   
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie podjęła:  
 

Uchwałę Nr XL/403/13 
w sprawie zmian w budżecie gminy w roku 2012 

  - stanowiący załącznik nr 3 
  
4/ Przewodniczący Rady - przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie  określenia wysokości 
dotacji dla zakładu budżetowego Centrum Integracji Społecznej w 2013 roku. 
Burmistrz – poinformowała, że zgodnie z art. 10 ust. 5 ustawy o zatrudnieniu socjalnym, kwota 
dotacji jest iloczynem kosztów reintegracji zawodowej i społecznej w wysokości 3 685,34 zł, liczby 
uczestników reintegracji zawodowej – 50 osób i liczby pracowników Centrum – 13 osób i wynosi 
232 177 zł. Kwota ta nie przekracza 50% ogólnych kosztów działalności planowanych na 2013 rok. 
Ewa Matys – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – poinformowała, że Komisja na 
posiedzeniu w dniu 30 stycznia 2013 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej      
w sprawie określenia wysokości dotacji dla zakładu budżetowego Centrum Integracji Społecznej w 
2013 roku.    
  
Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania.  
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie, podjęła:  
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Uchwałę Nr XL/404/13 
w sprawie określenia wysokości dotacji dla zakładu budżetowego Centrum Integracji 

Społecznej w 2013 roku 
  - stanowiący załącznik nr 4 

 
5/ Przewodniczący Rady - przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały                    
w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Bystrzyca Kłodzka. 
Burmistrz omówiła proponowane zmiany zgodnie z zaleceniami Wydziału Nadzoru i dodała, że 
uchwała ma na celu uszczegółowienie pozbywania się odpadów komunalnych w zakresie objętym 
treścią uchwały nr XXXVI/376/12 Rady miejskiej w Bystrzycy Kłodzkiej z dnia 30 listopada 2012 r. 
w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku (…) a także usunięcie postanowień ww. 
uchwały, które mogą budzić wątpliwości interpretacyjne. Następnie przytoczyła zapisy, które 
ulegną zmianie zgodnie z przedłożonym projektem wraz z autopoprawkami. 
Władysława Płoch – Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – poinformowała, że 
Komisja na posiedzeniu w dniu 28 stycznia 2013 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady 
Miejskiej w sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie gminy Bystrzyca Kłodzka wraz ze zgłoszonymi autopoprawkami. 
Mieczysław Kamiński – mówi, że Nadzór Prawny Wojewody zausterkował pewne zapisy „takie 
które wg mnie osobiście były w uchwale niezbędne i potrzebne”. Mobilizowały naszych właścicieli                            
i administratorów do sprzątania błota, śniegu, lodu i wszelkich zanieczyszczeń. 
Co do autopoprawki zgłoszonej przez Burmistrza, proponuje aby do zapisu w § 7 ust. 7 po słowach 
„ogrodzonego placu” dodać: „lub pomieszczeń gospodarczych”.     
 
Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały wraz ze 
zgłoszonymi autopoprawkami.  
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie, podjęła:  

 
Uchwałę Nr XL/405/13 

w sprawie w sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości  
i porządku na terenie gminy Bystrzyca Kłodzka. 

   - stanowiący załącznik nr 5 
 
6/ Przewodniczący Rady - przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji                      
o wysokości opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez właściciela 
nieruchomości. 
Burmistrz – poinformowała, że zmiana wynika z zalecenia Wydziału Nadzoru i dotyczy 
wykreślenia w załączniku nr 1 do projektu uchwały nr XXXVII/384/12 z dnia 7 grudnia 2012 r. treści 
zawartej pod lit „G” o brzmieniu: „Niniejszą deklarację składam, pouczony(a) o odpowiedzialności 
karanej z art. 233 Kodeksu karnego…” oraz w załączniku nr 2 do projektu uchwały nr 
XXXVII/384/12 z dnia 7 grudnia 2012 r. treści zawartej pod lit „H” o brzmieniu: „Niniejszą deklarację 
składam, pouczony(a) o odpowiedzialności karanej z art. 233 Kodeksu karnego…” 
Ewa Matys – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – poinformowała, że Komisja na 
posiedzeniu w dniu 30 stycznia 2013 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej              
w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
składanej przez właściciela nieruchomości. 
Mieczysław Kamiński – mówi, że szkoda, że to pouczenie znika dlatego, że mentalność naszych 
mieszkańców jest taka, że jak widzą takie pouczenie dot. art. kodeksu karnego to  część ludzi się 
wstrzyma i napisze prawdę.   
 
Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.  
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie podjęła:  
 

Uchwałę Nr XL/406/13 
w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

składanej przez właściciela nieruchomości 
 - stanowiący załącznik nr 6 

 
 
7/ Przewodniczący Rady - przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie powierzenia Zakładowi 
Usług Komunalnych w Bystrzycy Kłodzkiej obowiązkowego zadania własnego gminy z zakresu 
utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Bystrzyca Kłodzka.  
Burmistrz poinformowała, że Zakładowi Usług Komunalnych w Bystrzycy Kłodzkiej zostało 
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powierzone zadanie zarządzania gminnym systemem gospodarki odpadami komunalnymi na 
terenie Gminy Bystrzyca Kłodzka, tworzonym na podstawie znowelizowanej ustawy z dnia                   
13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. Celem powierzenia było 
zapewnienie realizacji obowiązkowych zadań własnych gminy, w szczególności objęcie wszystkich 
właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Bystrzyca Kłodzka systemem gospodarowania 
odpadami komunalnymi, osiągnięcia poziomów recyklingu i przygotowania do ponownego użycia 
powstających na terenie gminy odpadów komunalnych oraz ograniczenia masy odpadów 
komunalnych ulegających biodegradacji przekazywanych do składowania. O scedowaniu na Spółkę 
realizacji w/w zadania zadecydował fakt posiadania przez Spółkę odpowiedniego potencjału                  
w zakresie wiedzy i doświadczenia w gospodarowaniu odpadami komunalnymi, a także 
posiadanym przez Spółkę zapleczem finansowym, personalnym, techniczno - sprzętowym                       
i organizacyjnym, którym nie dysponuje żadna inna jednostka organizacyjna gminy. 
Pomimo tego, że istnieje nieścisłość w przepisach, prosi o podjęcie tej uchwały. Musimy liczyć się z 
negatywną opinią nadzoru prawnego w tym zakresie. Niemniej dajemy znać naszym 
parlamentarzystom, że jest to problem i będziemy mogli odwołać się od rozstrzygnięcia.  
Ewa Matys – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – poinformowała, że Komisja na 
posiedzeniu w dniu 30 stycznia 2013 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej                                   
w sprawie powierzenia Zakładowi Usług Komunalnych w Bystrzycy Kłodzkiej obowiązkowego 
zadania własnego gminy z zakresu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Bystrzyca 
Kłodzka.  
Mieczysław Kamiński – mówi, że jest to najbardziej kontrowersyjna z uchwał na dzisiejszej sesji a 
może i w ciągu całego roku. Ustawa o utrzymaniu czystości i porządku w gminach nakłada na 
gminę zadanie własne w postaci utrzymania porządku i czystości, nakazuje wybrać podmiot                    
w formie przetargu. Wykorzystując pewne przepisy prawne gmina a konkretnie Rada Miejska 
może przekazać zadania własne gminy innemu podmiotowi czy jednostce gminnej i wg wykładni 
prawnej i interpretacji może być to spółka kapitałowa, spółka gminna gdzie min 50% akcji czy 
udziałów jest własnością gminy. W tym przypadku jest to spółka gminna, gdzie 100% udziałów jest 
własnością gminy. To jest taki poligon. Zobaczymy jak Wojewoda się ustosunkuje.       
Obawia się jak będzie wyglądała sytuacja, jak pojawi się jakiś poważny podmiot, który będzie 
chciał wygrać przetarg na odbiór i składowanie śmieci i zechce wykluczyć naszą spółkę                       
z możliwości udziału w przetargu stosując procedury prawne.  
Brak jest w naszej uchwale zapisu mówiącego o tym, że spółka przejmuje również zadanie 
związane z organizacją i prowadzeniem przetargu na odbiór. Jest wiele interpretacji w tym 
temacie. Można było pomyśleć wcześniej, aby kierownika danego wydziału podszkolić w 
dziedzinie gospodarki odpadami i aby mógł prowadzić je a my wszystko teraz scedowaliśmy na 
Pana Prezesa, któremu współczuję.   
Burmistrz – jest to zrobione z całą premedytacją, aby mogła do tego przetargu spółka przystąpić. 
Można jeszcze powołać spółkę - córkę albo spółdzielnię socjalną. 
Owszem, można było szkolić pracowników, czy przyjąć jeszcze do pracy w UMiG 2 osoby ale po 
co jeśli jest do tego przystosowana spółka, która tym się zajmuje. Wiele gmin właśnie tak 
postąpiło. 
Mieczysław Kamiński – mówi, że jest tu walka pomiędzy podmiotami, kto wygra tzw. rynek 
śmieciowy. Najbardziej ucierpią na tym mieszkańcy. Wszystko wskazuje na to, że walkę wygrają 
największe rekiny śmieciowe. Problem będą miały gminy i spółki komunalne, bo Bystrzyca Kłodzka 
zainwestowała w ZUK trochę pieniędzy. Dodał, że posłowie odrzucili tą poprawkę, aby zadanie 
własne gminy mogły prowadzić spółki komunalne.  
Burmistrz – mówi, że jest to polityka. W związku z tym, że nie był to projekt koalicyjny dlatego jest 
podejrzenie, że nie został on przyjęty. Zrobimy wszystko aby te duże rekiny nie weszły do naszego 
miasta. 
     
Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.  
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie podjęła:  
 

Uchwałę Nr XL/407/13 
w sprawie powierzenia Zakładowi Usług Komunalnych w Bystrzycy Kłodzkiej 

obowiązkowego zadania własnego gminy z zakresu utrzymania czystości i porządku na 
terenie gminy Bystrzyca Kłodzka 

   - stanowiący załącznik nr 7 
 
8/ Przewodniczący Rady - przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu 
Spółki Zakładu Usług Komunalnych w Bystrzycy Kłodzkiej do załatwiania indywidualnych spraw              
z zakresu administracji publicznej. 
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Burmistrz poinformowała, że zapisy uchwały dotyczą całej otoczki administracyjnej składanie 
deklaracji, wydawania decyzji, zajmowanie się windykacją itp. Zwróciła uwagę na zapis w 
uzasadnieniu, który mówi, że uchwała w sprawie upoważnienia Zarządu Spółki ZUK do załatwiania 
indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej nie wymaga zwiększenia zatrudnienia do 
obsługi realizacji zadania oraz nie wymaga poniesienia innych dodatkowych wydatków na 
funkcjonowanie UMiG w Bystrzycy Kłodzkiej.  
Ewa Matys – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – poinformowała, że Komisja na 
posiedzeniu w dniu 30 stycznia 2013 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej                                   
w sprawie upoważnienia Zarządu Spółki Zakładu Usług Komunalnych w Bystrzycy Kłodzkiej do 
załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej. 
Mieczysław Kamiński – mówi, że  zgodnie z interpretacjami prawnymi, to Burmistrz przekazuje 
pewne kompetencje do załatwiania indywidualnych spraw i upoważnia urzędników do wydawania 
decyzji administracyjnych. W tym wypadku wykładnia prawna jest taka, że tylko i wyłącznie Rada 
Miejska ma prawo upoważnić spółkę komunalną do wydawania decyzji administracyjnych. W tej 
uchwale powinni być sprecyzowane jaki organ spółki te decyzje będzie wydawał.  
W naszej uchwale jest określone, że zarząd spółki jest organem wykonawczym. 
 
Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.  
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie, podjęła:  
 

Uchwałę Nr XL/408/13 
w sprawie upoważnienia Zarządu Spółki Zakładu Usług Komunalnych w Bystrzycy Kłodzkiej 

do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej 
   - stanowiący załącznik nr 8 

 
Przewodniczący zarządził 10 min przerwy. 
 
9/ Przewodniczący Rady - przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów 
sołtysa w sołectwie Młoty oraz wyborów uzupełniających do Rady Sołeckiej. 
Burmistrz – poinformowała, że uchwałą w tej sprawie została przygotowana w związku                          
z rezygnacją Sołtysa Sołectwa Młoty oraz członka Rady Sołeckiej. 
Jan Pięta – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Zagospodarowania Gminy – poinformował, że 
Komisja na posiedzeniu w dniu 28 stycznia 2013 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady 
Miejskiej w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa w sołectwie Młoty oraz wyborów uzupełniających 
do Rady Sołeckiej.    
  
Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.                           
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie podjęła:  

 
Uchwałę Nr XL/409/13 

w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa w sołectwie Młoty oraz wyborów uzupełniających 
do Rady Sołeckiej 

    - stanowiący załącznik nr 9 
 

10/ Przewodniczący Rady - przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie planów pracy komisji 
stałych Rady Miejskiej i planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2013. 
Poprosił przewodniczących komisji o odczytanie wniosków komisji. 
Ewa Matys – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – poinformowała, że Komisja na 
posiedzeniu w dniu 30 stycznia 2013 r.  zaopiniowała pozytywnie plan pracy komisji na rok 2013 z 
uwzględnieniem w miesiącu marcu punktu dotyczącego: „Ustalenie wykazu lokali użytkowych 
niezbędnych na potrzeby gminy”. 
Władysława Płoch - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – poinformowała, że Komisja na 
posiedzeniu w dniu 28 stycznia 2013 r.  zaopiniowała pozytywnie planu pracy komisji na rok 2013 
z uwzględnieniem w miesiącu wrześniu punktu: „Wizja lokalna szkół prowadzonych przez 
stowarzyszenie.” 
Jan Pięta – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Zagospodarowania Gminy – poinformował, że 
Komisja na posiedzeniu w dniu 28 stycznia 2013 r.  zaopiniowała pozytywnie plan pracy komisji na 
rok 2013. 
Marek Krytak – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – poinformował, że Komisja na posiedzeniu w 
dniu 25 stycznia 2013 r. zaopiniowała pozytywnie planu kontroli na rok 2013 z uwzględnieniem w 
miesiącu listopadzie punktu: „Kontrola Urzędu Miasta i Gminy w Bystrzycy Kłodzkiej.” 
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Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.  
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie podjęła:  
 

Uchwałę Nr XL/410/13 
w sprawie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej 

i planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2013 
- stanowiący załącznik nr 10 

 
11/ Przewodniczący Rady - przedstawił kolejny projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie 
rozwiązania Straży Miejskiej. 
Burmistrz – poinformowała, że konieczność zmiany niniejszej uchwały wynika z potrzeby 
dostosowania zapisów tejże uchwały do obowiązującej linii orzeczniczej, która wymaga publikacji 
tego rodzaju uchwał w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego. 
Z uwagi na fakt, że uchwała ma charakter jedynie porządkujący kwestie formalne i nie zmienia 
statusu prawnego jej adresatów, brak jest przeszkód formalnych aby podjąć niniejszą uchwałę. 
Likwidacja straży pozostaje  z dniem podjęcia tj. 31 grudnia 2012 r. 
Ewa Matys – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – poinformowała, że Komisja na 
posiedzeniu w dniu 30 stycznia 2013 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej            
o zmianie uchwały w sprawie rozwiązania Straży Miejskiej.        
Mieczysław Kamiński – mówi, że podejmiemy dziś uchwałę z dniem 31 stycznia 2013 r.                       
a wchodzi ona w  życie z mocą obowiązującą od 31 grudnia 2012 r., czyli wstecz. Nie powinien 
żaden akt wcześniej działać, poza wyjątkami. Takich uchwał nie powinno się podejmować.    
 
Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.  
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 13 głosami za, przy 2 wstrzymujących się 
podjęła:  
 

Uchwałę Nr XL/411/13 
o zmianie uchwały w sprawie rozwiązania Straży Miejskiej 

- stanowiący załącznik nr 11 
  
Burmistrz poinformowała, że zmieniły się przepisy i sprawy związane z powołaniem zastępcy 
kierownika Urzędu Stanu Cywilnego dokonuje Burmistrz. 
W związku z tym, wycofano z porządku obrad podjęcie uchwały w sprawie powołania zastępcy 
kierownika Urzędu Stanu Cywilnego. 
 

Ad. 5. Informacja Burmistrza.    

Informacja o realizacji zadań gminy w okresie pomiędzy sesjami Rady Miejskiej 

(31.12.2012 r. - 31.01.2013 r.) 
1/ 04.01.2013 r. 
-   Spotkanie z Dyrektorem Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej Panem Witoldem  
    Sumisławskim w sprawie możliwości inwestycji w Bystrzycy Kłodzkiej, 
2/ 10.01.2013 r. 
-  Posiedzenie Stowarzyszenia Gmin Ziemi Kłodzkiej, gościem był Pan Ireneusz Ratuszniak, który 
    przedstawił problematykę ZIT (Zintegrowane Inwestycje Terytorialne) - rozmowy dotyczyły o  
    rozdaniu pieniędzy na lata 2014 i 2020 i tzw. zintegrowanych inwestycji terytorialnie. Musimy  
    stać. się subregionem jako Kotlina Kłodzka. Wstępnie jesteśmy zintegrowani i będziemy działać  
    solidarnie.   
3/ 11.01.2013 r. 
-  Spotkanie z Dyrektor Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Panią Aleksandrą Uchman, 
4/ 12.01.2013 r. 
-  Bal Charytatywny - Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych, 
5/ 13.01.2013 r. 
-  Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy w Bystrzycy Kłodzkiej, 
6/ 17.01.2013 r. 
-  Spotkanie u Starosty w sprawie przekazania Gimnazjum do Gminy Bystrzyca Kłodzka, 
-  Spotkanie  ze  Stowarzyszeniem  z  Wilkanowa  w  sprawie  podziału  nieruchomości  gminnej 
    przy budynku Kościoła, 
7/ 19.01.2013 r. 
-  Kolędowanie  Zespołów   Ludowych   z  gminy  Bystrzyca   Kłodzka   w  Kościele   Parafialnym 
    w Bystrzycy Kłodzkiej oraz występ Zespołu Spirytuals Singers Band z Wrocławia, 
8/ 21.01.2013 r. 
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-   Spotkanie z Prezes Wałbrzyskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej Panią Urszulą Solińską –  
    Marek w sprawie inwestycji w podstrefie bystrzyckiej – inwestor, jest zainteresowany naszym  
    terenem w wielkości 3,5 ha. Przetarg na sprzedaż tej ziemi będzie przeprowadzała gmina,  
    natomiast 15% będziemy musieli oddać z tego Strefie Ekonomicznej. W momencie, kiedy  
    inwestor staje się właścicielem tego terenu jest tzw. opłata do strefy za każdy m2 gruntów w  
    skali roku.   
9/ 24.01.2013 r. 
-  Spotkanie z Przewodniczącym Rad Miejskich i Powiatu z terenu powiatu Kłodzkiego poświęconą 
    gospodarce „śmieciowej"; 
10/ 26.01.2013 r. 
-   Zebranie Sprawozdawcze w OSP Stary Waliszów, 
-   Bal charytatywny SP Nr 1 w Abisie, 
11/ Gospodarka lokalowa: 
-   lokale użytkowe przejęte: 2 
-   lokale użytkowe wytypowane do przetargu: 2; wytypowane do sprzedaży: 0 
-   lokale użytkowe oddane w najem w drodze przetargu: 1, w drodze rokowań-1 
-   pozyskane mieszkania: 1 
-   przydzielone mieszkania: 1, po zakończonym remoncie kapitalnym -1, do remontu kapitalnego –  
    2, 
-   zamiany mieszkań: 
 

• wzajemne (pomiędzy najemcami) - 0 
• z urzędu – 1 
12/ Gospodarka mieniem gminnym: 
-   sprzedaż lokali (ilość zawartych aktów notarialnych): 11, mieszkalne: 4, budynki (budowle): 0, 

• nieruchomości niezabudowane - 4(grunty rolne), 
• nieruchomości zabudowane - 2 
-   dzierżawa gruntów rolnych: 26, przedłużenia- 20; ogródki przydomowe: przedłużenie 6. 
13/  Wydane Zarządzenia Burmistrza: 33 
14/  Informacja demograficzna:  
-   urodzenia: 13 
-   zgony: 32 
  
Ad. 6. Zapytania radnych.     
Mieczysław Kamiński – mówi, że jest duże niebezpieczeństwo, że oświata w gminie Bystrzyca 
Kłodzka może nieodwracalnie upaść. Starostwo gdyby patrzyło się tylko i wyłącznie ekonomicznie 
to może połączyć Liceum Ogólnokształcące w Zespół Szkół Ponadgimnazjalny i wystarczy im 
wtedy jeden budynek. My nie będziemy mieli jednej szkoły. Manewr polegający na tym, że 
przekazaliśmy Gimnazjum dla prowadzenia dla Starostę i później razem z Liceum stanowią zespół 
szkół to była szansa i uratowanie Liceum. Jeśli Starostwo teraz myśli logicznie i patrzy się 
wyłącznie na aspekt ekonomiczny to może teraz takie rozwiązanie znaleźć. Nie ma żadnego 
problemu z lokalami.   
Należy prowadzić ostrożnie rozmowy, aby ta oświata bystrzycka nie poniosła duże straty. Bardzo 
łatwo jest coś połączyć, zlikwidować i zniszczyć nieodwracalnie. 
Co do gospodarki śmieciowej to Pan Burmistrz Łopusiewicz się pochwalił i Burmistrz Lądka Zdroju, 
że będą śmieci wozić do miejscowości koło Nysy.  
Burmistrz – odpowiedziała, że mają Oni tam bardzo blisko, chodzi tu przede wszystkim                        
o transport. Patrząc na ceny, jakie proponuje Nysa dla siebie i ościennych gmin, które są najbliżej 
tego wysypiska to ceny są wyższe od naszych, które zaproponowaliśmy, ewentualnie 
porównywalne. Im dalej od tego wysypiska tym ceny są niższe. Jest to bardzo zastanawiające.  
Wracając do gimnazjum, dodała, że jest podpisane stosowne porozumienie pomiędzy nami a 
starostwem gdzie przynajmniej z rocznym wyprzedzeniem powinna być wypowiedziana umowa.   
Mieczysław Kamiński – jeśli wysypisko w Ścinawce Średniej zostanie uruchomione to gmina 
Bystrzyca Kłodzka i inne będą miały o wiele bliżej, koszty wówczas będą dużo tańsze.  
Jan Szkwarek – mówi, że mieszkańcy narzekają, że nie mogą zapisać swoje dzieci do 
przedszkola na rok 2013/2014. Czy istnieje jakakolwiek szansa i możliwość aby te dzieci mogły 
być zapisane?  
Burmistrz – mówi, że radny ma błędne informacje. Nie ruszyły jeszcze żadne zapisy na rok 
przedszkolny 2013/14. Nabór ruszy od maja.  
Mieczysław Kamiński – mówi, że w roku 2012/2013 dla 14 dzieci zabrakło miejsca w przedszkolu 
nr 2. Są to sprawdzone informacje. Wówczas przydałby się jeszcze jeden oddział. I nie chodzi tu                          
o dodatkowy oddział przy przedszkolu BYSTRZAKI ale przy przedszkolu samorządowym.  
Należy się temu dobrze przyglądnąć i stworzyć dodatkowy oddział przedszkolny. 
Burmistrz – mówi, że za kadencji Pana Kamińskiego brakowało 10 oddziałów i jakoś nie podjęto 
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starań aby je zwiększać. Wręcz odwrotnie działania szły w kierunku aby zmniejszać je.  
Dariusz Krzemiński – kiedy zakończone zostaną prace związane z renowacją obrazów, malowideł  
Burmistrz mówi, że w uchwale dotyczącej środków niewygasających są środki na realizację tego 
zadania w roku 2013. Mówiliśmy także, że z uwagi na to, że nie wysychają w tej chwili tynki 
dlatego była propozycja aby środki te zabezpieczyć w ramach środków niewygasających.  
Ustalono lokalizację obrazów, pierwszy będzie znajdował się na ścianie przed USC, kolejny na 
wprost schodów. Nie mamy jeszcze lokalizacji dla trzeciego.  
Marian Adamów – pyta, czy podczas spotkania z Dyrektorem Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 
i Autostrad pojawiła się informacja w sprawie budowy chodnika przy drodze krajowej nr 33? 
Burmistrz – odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy nie mają żadnych środków i na ta chwilę nie ma 
żadnych wskazań, które zadania będą realizowane w ramach inwestycji i remontów. 
Co do przedszkoli prowadzonych przez stowarzyszenia, fundacje należy pamiętać, że gmina płaci 
75% dotacji wg kosztów ponoszonych w przedszkolu publicznym. 
Mieczysław Kamiński – mówi, że w sprawie przedszkoli nie możemy wracać do historii. 
Przypomniał, że w żłobku na ul. Mickiewicza było 10 dzieci a 32 osoby obsługi. Mówi, że 
przedszkola biorą czesne i rodzic oddając dziecko do przedszkola musi ponosić większe koszty. 
Pyta, czy są jakieś pomysły likwidacji pogotowia w Bystrzycy? 
Burmistrz odpowiedziała, że po raz pierwszy słyszy taką informację.  
 
Ad. 7. Informacje Przewodniczącego Rady. 
Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynęły następujące pisma: 
1/ sprawozdanie o wysokościach średnich wynagrodzeń nauczycieli dla poszczególnych stopnii 
awansu 
2/ sprzedaży lokalu użytkowego nr 7 położonego w Starej Bystrzycy;  
3/ zarządzenie Burmistrza w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2012; 
4/ w sprawie wysokości opłat abonamentowych radiofonicznych i TV w roku kalendarzowym 2013 
5/ z Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu 
przyjętej w uchwale Rady Miejskiej w Bystrzycy Kłodzkiej; 
6/ od p. A. Kempy zam. w Bystrzycy Kłodzkiej w sprawie możliwości wynajęcia lokalu użytkowego 
położonego w obrębie centrum przy ul. Strażackiej 6; 
7/ odpowiedź na wnioski Komisji Rewizyjnej z dnia 19 listopada 2012 r. w sprawie uregulowania 
spraw związanych z opłatami za energię elektryczną i wodę w budynku na stadionie miejskim; 
8/ oferta w sprawie gazety kłodzkiej; 
9/ od p. Felicjana Kaczmarka zam. w Bystrzycy Kłodzkiej; 
10/ od Fundacji Pałacu w Gorzanowie w sprawie przekazania drewna na roboty budowlane;    
11/ od Wydziału Nadzoru i Kontroli w sprawie Obwieszczenia Wojewody Dolnośląskiego w sprawie 
w sprawie błędów pisarskich; 
12/ od p. M. Kotaraka w sprawie umieszczenia na portalu sylwetek radnych; 
13/ od p. I. Szuby w sprawie wprowadzenia do planu działek ewidencyjnych gruntu 7/8 i 9 obręb 
Kamienna; 
14/ odpowiedź do p. Duraja zam. w Bystrzycy Kłodzkiej w sprawie dostarczenia materiału na 
remont drogi gminnej. 
 
Ad. 8. Sprawy różne i wolne wnioski. 
Burmistrz - poinformowała, że gmina otrzymała od Ministerstwa środki na remont murów 
obronnych w wysokości 500 tys. zł. 
Dariusz Krzemiński – kiedy odbędzie się impreza w Międzygórzu pn. zjazd na saniach rogatych? 
Marek Krytak – odpowiedział, ze z uwagi na brak śniegu impreza została przesunięta na inny 
termin. 
Irena Stawiarska – Sekretarz sesji – poinformowała, że nie wpłynął żaden wniosek na piśmie. 
 

Ad. 9. Zamknięcie obrad.   

Wobec wyczerpania porządku obrad – Przewodniczący podziękował sekretarzowi sesji                             
za pełnienie obowiązku oraz radnym za czynny udział i zamknął obrady czterdziestej sesji Rady 
Miejskiej VI kadencji w Bystrzycy Kłodzkiej.     
 


